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FÆLLESBESTYRELSEN 

 

Møde fællesbestyrelsen  
tirsdag d. 29. september 2020 kl. 17-19 

Der serveres et let måltid kl. 16.45 

Afbud/fraværende:  
 
Referat   

  

Punkt Art  

1. Velkomst  Velkommen til elevrådsre-
præsentanterne, Karen og Mads 

Emil.  
Præsentation af bestyrelsen 
 

2. Nyt fra elevrådet  Elevrådet:  

 Har haft kontakt til Danske Skole-

elever og hørt om forskellige til-
bud. Elevrådet har takket nej til 

medlemskab af foreningen. 

 Der skal være undervisningsmiljø-

repræsentanter på alle skoler  

 Elevrådet har møde på fredag.  

 Der afholdes elevrådsmøde 1-2 
gange pr. måned. Efter hvert elev-

rådsmøde bliver klassekamme-
raterne inddraget og hørt. 

 Skoleledelsen sender datoer for 
bestyrelsesmøder til Karen og 

Mads Emil. 
 

1. Godkendelse af referat  Referatet blev godkendt 
 
 

2. Trafiksituationen i 
Rødding 

D  
15 min. 

Hvordan sikrer vi, der er en sikker 
skolevej? Der er kaos ved afhentning 

omkring rundkørslen 
 
Opfordrer vi til, at man cykler, går i 

skole? 
 

Parkerer bilerne på p-pladserne og 
ikke i rundkørslen? 
 

Skal vi have ændret teksten på 
skiltet, at man må parkere i 
skolegården fra kl. 16 og ikke fra kl. 

17? 
 

 På forældremøderne i 0. og 1. 
klasse har Aksel været tydelig i 
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kommunikationen af, at parkering 
skal være lovlig.  

 Det blev aftalt, at Aksel står ved 
rundkørslen onsdag morgen og 

iagttager situationen. Gry står ved 
rundkørslen tirsdag eller torsdag i 
uge 41. 

 Forslag om, at der laves 
”børneprodukter”, som 

italesætter/viser, der ikke må 
parkeres i rundkørslen. 

 Opfordring til, at skiltet i skole-

gården rettes til, man må køre 
derind kl. 16.00. 

 
Tilbagemelding om parkeringssitu-

ationen på næste bestyrelsesmøde. 
 

3. Opfølgning på 
bestyrelsens deltagelse 
i forældremøder 

D  
20 min. 

 God oplevelse af at være i 0. 
klasse.  

 Obs på, at der på forældremød-
erne er tid til forældrene får lært 

hinanden at kende, og lærerne får 
præsenteret, hvordan der arbej-
des. 

 Der skal differentieres på, hvad 
der skal sige i udskolingen. 

Vigtigt, bestyrelsen italesætter og 
opfordrer til, forældrene betaler til 

klassekassen. 

 Bestyrelsen er fremadrettet med 

på bestyrelsesmødet i 0., 4. og 7. 
klasse. 

 Godt med et manuskript, som læ-

rerne kan byde ind på indholdet 
af. 

 Godt forældremøde i LBC. God 
stemning og opbakning og tillid 

til, at skolen vil børnene det 
bedste.  

 

4. Evaluering 4L/5L/6L O+D+B 
20 min.  

Ledelsen vil give indblik i 
evalueringen 

 
Skal vi evt. gentage evalueringen i 

januar 2021? 
 
Præsentation af evalueringen, som 

for børnenes vedkommende, har 
været fokusgruppeinterview og for 
forældrenes vedkommende et 

spørgeskema. 
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 Meget positiv tilbagemelding.  

 Opmærksomhedspunkt, at der 
skal være øget opmærksom på, at 

børnene integreres socialt i 
Rødding.  

 Transporten til og fra Rødding 
med bus kom til at fylde meget. 

 
Tilbagemelding fra forældre i 6.L: 
Børn og forældre føler sig godt 

modtaget.  
Tilbagemelding fra forældremødet 
om, at forældrene ikke ønsker ny 

klassedannelse i 7. klasse. 
 

Det er besluttet, at evaluering af 4.-
6.L i Rødding foretages igen i januar. 
 

5. Covid-19 O 
5 min. 

 Der er lavet en struktur, som gør, 

at det er let at opspore de nære 
kontakter, hvis der skulle komme 
et smittetilfælde. 

 Skolernes motionsdag er aflyst, da 
skolen ikke tror på, det kan blive 

en god oplevelse under de 
gældende retningslinjer. 

 

6. Skoleovertagelse O 
5 min. 

 Det blev drøftet, hvorvidt det er 

forsvarligt, at forældre kommer 
ind på skolen for at overtage 
skolen. 

 Ledelsen orienterede om, at 
overnatningen på medarbejder-

internat er aflyst. 

 Det blev besluttet, at skolen den 

06. november er åben til kl. 
12.00, og medarbejderne herefter 

afholder pædagogisk dag.  

 Det meldes ud til forældrene, at 

forældrenes overtagelse af skolen 
aflyses, og skolen lukker kl. 
12.00. 

 

7. Aula O  

10 min. 

Baggrunden for punktet er, at 

forældrene oplever, at man ”drukner” 
i information. Obs på at tage med i 
kommunikations-strategien, at 

diverse info sendes ud en gang 
ugentligt.  

 
Christian har lavet guide til Aula, 
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hvilken sendes ud til bestyrelsen. 
 

 

8. Madordning O+B 
5 min. 

Ikke opbakning til madordning i dag-
tilbudsdelen. 

Alle forældre er blevet spurgt om, de 
ønsker madordning. Alle forældre har 

takket ned. Christian Wagner meddeler, 
at vi takker nej til madordningen. 
 

Der er blevet spurgt ind til om, der kan 
findes en løsning, sådan man ikke hvert 

andet år skal forholde sig til om, der skal 
være en madordning eller ej. Proceduren 
er, at man tilmeldes automatisk. Man skal 

afmelde sig ordningen, hvis man ikke 
ønsker madordningen. Her kunne Henny 
fortælle, at kommunen har forsøgt at få 

en anden procedure, hvilket ikke er 
muligt. 

 
 

9. Opfølgning 
dialogmøder/budget/høring
s-svar 

D 
10 min. 

 

10. Nyt fra: 
o Ledelse Rødding 

o Skole Lintrup 
o Børnehave + SFO 

Lintrup 

o SFO  
o Personalet 

o Forældre 

O 
15 min 

Rødding Skole deltager i BISK-
projekt, som er et samarbejde mellem 

flere kommuner og et led i at få flere 
unge til at vælge uddannelserne 
inden for industrien. 

 
9. klasserne skal om muligt i 

brobygning i uge 46 
 
LBC: Sigurd Baret koncert i uge 41 

med deltagelse af hele børnecentret 
og 4.-5. årg. fra Rødding. 
Positiv oplevelse med koloni, og at 

den blev afholdt i LBC. 
 

MIN vil gerne fortælle om arbejdet 
med de pædagogiske styrkede 
læringsplaner. Der er flere tiltag, som 

er igangsat. 
SFO i LBC bliver postet på facebooke. 
I foråret 2021 udsendes nationalt 

tilfredshedsundersøgelse for 
forældre. 

 
Bestyrelsesmødet den 02.12. dec. 
flyttes til den 09.12., da bestyrelsen 

skal deltage i en konference om den 
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nye sammenhængsplan den 02.12. 
fra kl. 16.00-18.00. Alle bedes sætte 

kryds i kalenderen. 
 
9. klassernes lejrskole medio 

september var super vellykket. 
 
Forældre: Opfordring til at se 

hjemmesiden grundigt igennem bl.a. 
i forhold til info omkring LBC. 

 

11. Evt.   

12. Kommende punkter  Kommunikationsplan: 

Mål: 
o At alle børn i vores distrikt vælger 

os til 
o At alle børn/elever, forældre får 

indsigt i, hvad der sker  
o At lokalsamfundet får viden 
o At vi får nye børn/elever 

o At der flytter flere borgere til vores 
distrikt (bosætningsstrategi) 

 
Facebook 
Hjemmesider 

Foldere 
 
Skal vi evt. nedsætte en 

arbejdsgruppe, der kan arbejde med 
en kommunikationsplan?  

 
Strategi: 

Hvordan arbejder vi med at være 

attraktive? 
 
Diverse sygdomme: Link til 

hjemmesiden 

 

D: Drøftelse  B: Beslutning O: Orientering 
 

Venlig hilsen 
 

Christian Wagner 

     


